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Protokół Nr XIII/2025 

z XIII sesji dziewiątej kadencji Rady Gminy Karczmiska, 

która odbyła się 21 maja 2025 roku 

Obrady XIII sesji Rady Gminy Karczmiska dziewiątej kadencji rozpoczęto w dniu 21 

maja 2025 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Karczmiska, ul. Centralna 17, 24-310 

Karczmiska o godz. 16:00, a zakończono o godz. 18:17 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Bartoś 

2. Jarosław Dobrzyński 

3. Marcin Jarosz 

4. Artur Karaś 

5. Krzysztof Karaś 

6. Renata Kłak 

7. Edyta Kubiś 

8. Katarzyna Lewandowska 

9. Joanna Nowak 

10. Elżbieta Popiołek 

11. Monika Rymarczyk 

12. Michał Walencik 

13. Agnieszka Wałachowska 

14. Justyna Wciseł 

15. Stanisław Włodek 

1. Otwarcie sesji. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Walencik słowami: „Szanowni 

Państwo otwieram XIII sesję Rady Gminy dziewiątej kadencji zwołaną na dzień 21 maja 2025 

r.”. Powitał radnych z terenu Gminy Karczmiska, Wójta Gminy Panią Alicję Bełcik, Skarbnika 

Gminy Panią Katarzynę Sochę, Sekretarza Gminy Pana Waldemara Gogoła, obsługę prawną 

Pana Michała Banię, Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Karczmiskach Panią Justynę 

Fiodor-Socha, Nadleśniczego Nadleśnictwa Kraśnik Pana Waldemara Czajkę wraz ze Starszym 

Specjalistą służby leśnej Panią Barbarą Zielińską, Inspektora ds. gospodarki przestrzennej Panią 

Magdaleną Bigos jak również informatyka Pana Łukasza Krzesińskiego i pracownika ds. obsługi 

Rady Gminy Panią Elżbietę Żółkiewską oraz Sołtysów. Powiedział, że miło też będzie gościć 
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młodzież szkolną, która od 2016 roku reprezentuje w Polsce jak również za granicą na 

konkursach robotycznych first lego league Gminę Karczmiska. 

Na salę obrad weszła drużyna Space Beavers składająca się z 7 uczniów i opiekuna. Zostali 

oni powitani gromkimi brawami. 

Beata Małecka-Perszko opiekun drużyny Space Beavers powiedziała, że bardzo miło jest gościć 

na sesji i pracować z dziećmi z tej drużyny, jednakże chciałaby, żeby drużyna sama się 

zaprezentowała. 

Alicja Bełcik powiedział, że w dniu wczorajszym odbyło się spotkanie z grupą robotyczną, gdzie 

zostały złożone podziękowania za udział w każdym turnieju oraz za zwycięstwa jakie odnoszą. 

Powiedziała, że są ambasadorami naszej gminy i w Polsce i na arenie międzynarodowej. Dodała, 

że 5 lat temu w 2021 roku też w maju drużyna Space Beavers wygrała mistrzostwa Polski i 

wyjechała do Grecji i tam zajęła drugie miejsce i dzisiaj po pięciu latach spotykamy się ponownie 

i też jest po wyjeździe do Grecji, gdzie też drużyna zajęła drugie miejsce, więc historia zatoczyła 

koło i wszyscy jesteśmy bardzo dumni i wdzięczni drużynie, że w ten sposób promuje naszą 

gminę. 

Na salę obrad weszły jeszcze dwie osoby. 

Beata Małecka-Perszko powiedziała, że na salę obrad dotarło jeszcze dwóch opiekunów 

drużyny, bo co roku drużyna współpracuje w wieloma osobami, a w tym roku wspaniale układała 

się współpraca z: Panią Wiktorią Starek, która pracuje w Opolskim Centrum Kultury i jest 

animatorem, jest też programistą i studiuje informatykę, więc bardzo się przydała i Pan Marcin 

Iwaniak, który jest instruktorem. Następnie oddała głos członkom drużyny Space Beavers, którzy 

po krótce przedstawili swoją historię powstania oraz poszczególne etapy konkursowe. 

Powiedzieli jak ważne jest zgranie drużyny oraz zdobywanie wiedzy do programowania 

i pomysłowość oraz kreatywność. Podziękowali radnyme za wsparcie finansowe wyjazdów na 

konkursy. 

Michał Walencik podziękował za wystąpienie i życzył drużynie dalszych sukcesów. 

Drużyna Space Beavers wraz z opiekunami opuściła salę obrad. 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było zapoznanie z porządkiem obrad, 

poprosił o potwierdzenie quorum. Stwierdził, że na sali obrad obecnych było 14 radnych, więc 

obrady będą prawomocne i można podejmować uchwały. Powiedział, że porządek obrad został 

wysłany wraz z zaproszeniami pocztą jak również na urządzenia mobilne i radni mieli możliwość 

zapoznać się z nim, wiec teraz nie będzie go odczytywał. Zapytał, czy ma ktoś jakieś wnioski, 

bądź uwagi do zaproponowanego porządku obrad. Żadnych wniosków ani uwag nie było, 

w związku z tym zamknął ten punkt obrad. 

3. Wystąpienie Nadleśniczego Nadleśnictwa Kraśnik Pana Waldemara Czajki. 
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Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było wystąpienie Nadleśniczego 

Nadleśnictwa Kraśnik Pana Waldemara Czajki. Powiedział, że w związku z Zarządzeniem nr 115 

Dyrektora Generalnego Lasów Państwowych w Warszawie z dnia 18.09.2024 roku, nadleśnictwa 

mają obowiązek przedstawiania radnym z obszaru gminy na którym jest położone nadleśnictwo  

rocznego sprawozdania z działalności oraz planów na rok kolejny. Właśnie z tego powodu 

Nadleśnictwo Kraśnik jak również Nadleśnictwo Puławy zostało zaproszone na sesję w celu 

przedstawienia takiego sprawozdania i planów, po czym oddał głos przedstawicielom 

Nadleśnictwa Kraśnik. 

Waldemar Czajka powiedział, że faktycznie jest taki obowiązek i w związku z tym cieszy się, 

ze będzie mógł przedstawić działalność Nadleśnictwa, a tak właściwie to wszystkie informacje są 

zawarte w prezentacji, którą przygotowała Starszy Specjalista służby leśnej Pani Barbara 

Zielińska, po czym oddał jej głos. 

Barbara Zielińska przedstawiła prezentację (prezentacja stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego 

protokołu) oraz w skrócie przedstawiła sprawozdanie Nadleśnictwa Puławy (prezentacja stanowi 

załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu), 

Michał Walencik podziękował za wystąpienie i zapytał, czy są jakieś pytania, co do 

przedstawionego sprawozdanie i planów na 2025 rok. 

Grzegorz Bartoś powiedział, że Lasy Państwowe mają udziały w lasach prywatnych i w 

związku z tym pytanie brzmi, czy Lasy Państwowe prowadzą jakieś działania na terenie tychże 

właśnie udziałach? 

Waldemar Czajka odpowiedział, że Lasy Państwowe nie prowadzą żadnych działań, natomiast 

jeśli ktoś chce pozyskać z danej działki drewno, to zgłasza to do Nadleśnictwa pisemnie i w 

zależności od tego udziału otrzymuje zgodę na pozyskanie tej ilości drewna, którą chce pozyskać 

i niestety musi wpłacić do Skarbu Państwa tą kwotę jaka jest wyliczona według udziału Lasów 

Państwowych. 

Grzegorz Bartoś powiedział, że zauważył, że od wielu lat Nadleśnictwo utwardza szutrowo 

drogi w Lasach Państwowych i kiedyś padł taki pomysł utwardzenie tzw. „Gościńca” (droga 

Bielsko-Polanówka) i w związku z tym zapytał, czy w najbliższym czasie takie utwardzenie 

będzie miało miejsce? 

Waldemar Czajka zapytał, kto jest właścicielem tej drogi? 

Grzegorz Bartoś powiedział, że chyba Lasy Państwowe. 

Waldemar Czajka powiedział, że na chwilę obecną nie potrafi odpowiedzieć na to pytanie, ale 

na pewno planów takich na ten rok i na przyszły nie ma. Natomiast w ramach możliwości 

finansowych jakie Nadleśnictwo Kraśnik posiada, bo posiada też niewielkie środki na ewentualne 

wsparcie dróg samorządowych (gminnych i powiatowych) i w poprzednich latach z takiego 

wsparcia skorzystała Gmina Urzędów i Gmina Łaziska. Powiedział, że Nadleśnictwo jest otwarte 

i można składać wnioski na dofinansowanie właśnie takich dróg. 

Michał Walencik zapytał, czy ma ktoś jeszcze jakieś pytania. Takich nie było, w związku z 

powyższym zamknął ten punkt obrad. 
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4. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Gminy Karczmiska. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było przyjęcie protokołu z XII sesji Rady 

Gminy. Powiedział, że projekt protokołu jest zamieszczany na urządzeniach mobilnych i każdy 

radny ma obowiązek zapoznania się z nim za pomocą urządzenia mobilnego, bądź na stanowisku 

ds. obsługi Rady Gminy u Pani Eli, bo jest on tam dostępny do wglądu. Zapytał, czy ktoś 

z radnych ma uwagi do protokołu z IX sesji Rady Gminy. Uwag nie było, w związku 

z powyższym zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z XII sesji Rady Gminy Karczmiska. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Renata 

Kłak, Edyta Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Monika Rymarczyk, Michał 

Walencik, Agnieszka Wałachowska, Justyna Wciseł, Stanisław Włodek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Popiołek 

Michał Walencik stwierdził, że protokół z XII sesji Rady Gminy IX kadencji został przyjęty 

i zamknął ten punkt obrad. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim były interpelacje i zapytania radnych. 

Zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś interpelacje bądź zapytania oraz przypomniał, że należy je 

składać na piśmie do Przewodniczącego Rady Gminy za pośrednictwem biura rady. 

Renata Kłak zapytała, kto ustala audyt w szkole, jaki jest koszt takiego audytu i kto płaci za taki 

audyt, bo słyszała, że jest to koszt 2 milionów i czy ma na celu zwolnienie pracowników. Na jaki 

cel zostały uruchomione obligacje, w jakiej kwocie i czy poprzedni Wójt Gminy korzystał z 

obligacji? 

Marcin Jarosz powiedział, że w dniu 3 maja odbyły się uroczystości Gminne związane z 

obchodami uchwalenia Konstytucji  3 maja i w tym miejscu chciałby złożyć na rece Pani Wójt 

serdeczne podziękowania. Powiedział, że dzięki uczestnictwu w takich obchodach pokazuje jak 

ważna jest dla nas historia i pokazuje jak dumni jesteś my z tego, że jesteśmy Polakami i dlatego 

właśnie kieruje pytanie do Pana Przewodniczącego, dlaczego Rada Gminy na tej uroczystości nie 

była reprezentowana? 

Krzysztof Karaś powiedział, że na ostatniej sesji składał interpelację dotyczącą możliwości 

zawalenia się  muru okalającego park. Oczywiście odpowiedź na ta interpelacje otrzymał, ale 
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niestety w międzyczasie murek ten zawalił się i w związku z tym ma kolejne pytanie: Co dalej z 

tym murkiem? Oprócz tego zwrócił uwagę, na to, że na ulicy Nadrzecznej w Karczmiskach 

Pierwszych jest rozwalona tablica informacyjna, która była swojego rodzaju kontaktem ze 

społecznością. Zbliżają się wybory i w związku z tym nie ma gdzie powiesić jakichkolwiek 

informacji i dlatego pytanie brzmi, czy Gmina naprawi tą tablicę, czy mieszkańcy mają to zrobić 

we własnym zakresie?  

Grzegorz Bartoś zapytał, co dzieje się ze zgłaszaniem szkód po nawałnicy, która przeszła 18 

kwietnia br. Powiedział, że w Poniatowej wszystko idzie bardzo szybko, a w Gminie Karczmiska 

nic się nie dzieje. 

Michał Walencik zapytał, co z wymienionymi oprawami oświetleniowymi, bo oczywiście 

zostały wymienione, natomiast w niektórych miejscach, tak jak na przykład przy przystanku, tym 

dużym skrzyżowaniu w Karczmiskach lampy uliczne świecą się zbyt krótko i w związku z tym 

czy gmina może sama ustalać czas świecenia się tych lamp. Oprócz tego zapytał, czy mieszkańcy 

mogą ubiegać się o odszkodowanie dotyczące przymrozków. Następnie złożył na piśmie 

interpelację dotyczącą zbiórki popiołu w miesiącu kwietniu. 

Grzegorz Bartoś  zapytał jak wygląda sytuacja związana ze sprzedażą budynku po byłej szkole 

podstawowej w Uściążu, bo słyszał pogłoski, że wystąpiły tam po drodze jakieś perypetie. 

Michał Walencik zapytał, czy ma ktoś jeszcze jakieś pytania. Takich nie było, w związku z 

powyższym zamknął ten punkt obrad. 

6. Przedstawienie: 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było przedstawienie sprawozdań 

dotyczących pracy Ośrodka Pomocy Społecznej w 2024 roku. Poprosił Kierownika Ośrodka 

Pomocy Społecznej Panią Justynę Fiodor-Sochę o przedstawienie owych sprawozdań. 

a) sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za 2024 rok, 

Justyna Fiodor-Socha powiedziała, że sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Karczmiskach to dokument, który prezentuje wyniki i działania OPS w 2024 roku. Zawiera 

informacje o prowadzonych programach, udzielanej pomocy, liczbie osób korzystających ze 

wsparcia, a także o wydatkowanych środkach finansowych. 

W 2024 roku Ośrodek Pomocy Społecznej w Karczmiskach realizował: 

Program Operacyjny „Pomoc Żywnościowa” 

W Gminie Karczmiska w 2024 r. z programu POPŻ skorzystało 230 osób. Rolą Ośrodka była 

kwalifikacja osób spełniających kryteria dochodowe określone w ustawie z dnia 12 marca 2004 r. 

o pomocy społecznej. Bezpośrednią dystrybuują paczek zajmowała się Ochotnicza Straż Pożarna 

w Karczmiskach Pierwszych. 
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Program Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” 

dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2024 

W 2024 r. na realizację Programu pozyskano kwotę 375 564,00 zł – finansowane w 100% (bez 

wkładu własnego). Środki na realizację Programu pochodziły z Funduszu Solidarnościowego. Ze 

wsparcia asystenta w 2024 r. skorzystało 16 osób niepełnosprawnych. 

W ramach realizacji programu zrealizowano 9 135 godziny usług asystencji osobistej. Zostało 

zatrudnionych do realizacji Programu 12 Asystentów. 

Program Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka Wytchnieniowa” dla Jednostek 

Samorządu Terytorialnego – edycja 2024 

Ośrodek Pomocy Społecznej w Karczmiskach w 2024 r. ponownie przystąpił do realizacji 

Programu „Opieka Wytchnieniowa”. W 2024 r. na realizację Programu pozyskano kwotę 34 

272,00 zł – finansowane w 100% (bez wkładu własnego). 

W 2024 r. ze wsparcia w formie Opieki Wytchnieniowej skorzystało 2 rodziny osób 

niepełnosprawnych w stopniu znacznym. 

Wyróżnienie od Wojewody Lubelskiego z okazji „Dnia Pracownika Socjalnego” 

Jak co roku 21 listopada obchodzony jest Dzień Pracownika Socjalnego. Z tej okazji w 

Lubelskim Urzędzie Wojewódzkim odbyło się wręczenie wyróżnień i nagród dla pracowników 

pomocy społecznej. Wyróżnienie z rąk Wojewody otrzymał jeden z pracowników OPS, 

wyróżnienie było wyrazem uznania i szacunku za długoletnią pomoc na rzecz osób 

potrzebujących. 

Warsztaty „Rodzicielskie wyzwania” 

W dniu 18.11.2024 r. Ośrodek pomocy Społecznej zorganizował warsztaty pt. „Rodzicielskie 

wyzwania”. Podczas warsztatów rodzice zdobyli praktyczną wiedzę, jak radzić sobie w 

sytuacjach trudnych na linii rodzic – dziecko, jakie są współczesne zagrożenia, z którymi stykają 

się dzieci oraz jak skutecznie komunikować się ze swoimi dziećmi. 

Pomóż Dzieciom Przetrwać Zimę 

Podjęliśmy bezpośrednią współpracę z Akcją Charytatywną „Pomóż Dzieciom Przetrwać Zimę”, 

w ramach której rodziny z terenu Gminy Karczmiska objęte współpracą z asystentem rodziny 

otrzymały m.in. paczki  żywnościowe, odzież, zabawki oraz artykuły szkolne. 

Ponadto w ramach Akcji Ośrodek Pomocy Społecznej podjął współpracę z Zespołem Szkół w 

Karczmiskach i uczestniczył w dystrybucji paczek dla najbardziej potrzebujących. 

Najpiękniejsza Kartka Świąteczna 

Ośrodek Pomocy Społecznej zorganizował konkurs na „Najpiękniejszą Kartkę Świąteczną”. 

Mający na celu integrację wewnątrzrodzinną i promocję wspólnego spędzania czasu wolnego 

rodziców z dziećmi. 
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b) sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny za 2024 rok, 

Justyna Fiodor-Socha powiedziała, że Gminny Program Wspierania Rodziny na lata 2023-2025 

został przyjęty do realizacji Uchwałą Rady Gminy Karczmiska Nr L/296/2023 z dnia 30 czerwca 

2023 r. Celem strategicznym Programu jest stworzenie warunków sprzyjających umacnianiu 

instytucji rodziny. W obliczu pojawienia się problemów w jej funkcjonowaniu instytucje oraz 

służby zobligowane są do podjęcia na jej rzecz jasnych działań. W świetle założeń ustawy pomoc 

dziecku i rodzinie powinna mieć charakter interdyscyplinarny i być udzielana przez właściwych 

specjalistów w ramach zintegrowanego, lokalnego systemu. 

W 2024 roku w ramach realizacji postanowień Gminnego Programu Wspierania Rodziny podjęto 

szereg działań mających na celu poprawę sytuacji życiowej rodzin przeżywających trudności w 

codziennym funkcjonowaniu, wśród nich znalazły się: 

 współpraca asystenta rodziny z 10 rodzinami ( w tym 20 dzieci)  potrzebującymi wsparcia 

w zakresie realizacji funkcji opiekuńczo – wychowawczej 

 Kontynuacja świadczenia darmowych konsultacji psychologicznych dla mieszkańców 

Gminy Karczmiska stacjonarnie - w Ośrodku Pomocy Społecznej oraz w razie potrzeby – 

w środowisku.  

 Dokonano 226 wywiadów środowiskowych mających na celu diagnozę sytuacji rodzinnej 

oraz wskazanie kierunków postępowania w celu poprawy sytuacji życiowej  rodziny. 

Wydano 218 decyzji dotyczących przyznawanej pomocy. 

 Wydano 50 Kart Dużej Rodziny uprawniających je do otrzymywania zniżek w różnych 

sektorach życia codziennego 

 230 osób  skorzystało z Programu Operacyjnego Pomoc Żywnościowa 

 Wypłacono świadczenia z tytułu stypendiów szkolnych dla 62 dzieci na kwotę 26 722 zł 

oraz świadczenia z funduszu alimentacyjnego dla 16 rodzin, w tym 27 dzieci na kwotę 

132 736,62 zł 

 12 rodzin z problemami w realizacji funkcji opiekuńczo-wychowawczych zostało 

objętych wsparciem w postaci asystenta rodziny 

 Prowadzono 15 procedur „ Niebieskie Karty,” w tym 6 dotyczących przemocy 

bezpośrednio wobec dzieci.  Wdrożono w działania mające na celu niwelowanie aktów 

przemocy oraz ich skutków dla funkcjonowania rodziny 

 17 dzieci skorzystało z dożywiania w szkole 

 Podjęto współpracę Akcją Charytatywną „ Pomóż Dzieciom Przetrwać Zimę” , w ramach 

której rodziny objęte współpracą z asystentem rodziny otrzymały paczki żywnościowe 

oraz ubrania, zabawki.   

 Sfinansowano pobyt 5 dzieci w pieczy zastępczej na łączną kwotę 44 006, 46 zł ( w tym 

troje dzieci zostało skreślonych z placówek w trakcie trwania roku ze względu na 

osiągnięcie pełnoletności) 



 

ORG.0002.4.2025 

8 
 

 Zrealizowano wizyty u rodzin w ramach działań przewidzianych w ustawie z dnia 4 

listopada 2016 r. o wsparciu kobiet w ciąży i rodzin "Za życiem". Asystent rodziny 

poinformował o możliwych formach wsparcia 

 Podjęto działania mające na celu zwiększenie dostępności dzieci z terenu Gminy 

Karczmiska do uczestniczenia w koloniach wakacyjnych, współpracując przy tym z 

PCPR w Opolu Lubelskim 

 Pracownicy Ośrodka Pomocy Społecznej stale podnosili swoje kwalifikacje w celu 

świadczenia usług pomocowych na jak najwyższym poziomie, uczestnicząc w różnego 

rodzaju szkoleniach oraz superwizji.  Łącznie odbyto 10 szkoleń. 

 Utworzony został profil Ośrodka Pomocy Społecznej na Facebooku w celu ułatwienia 

dostępności mieszkańców Gminy Karczmiska z różnych grup wiekowych do informacji z 

zakresu pomocy społecznej. Profil służy również działaniom profilaktycznym. 

Nasz Nowy Dom 

Z inicjatywy Ośrodka Pomocy Społecznej został wyremontowany dom jednego z podopiecznych. 

Akcja Charytatywna „Świąteczna Paczka Żywnościowa” 

Pracownicy Ośrodka Pomocy Społecznej w Karczmiskach zorganizowali Akcję Charytatywną 

polegającą na zbiórce żywności dla potrzebujących. Stworzyliśmy ponad 70 paczek, które tuż 

przed Świętami Bożego Narodzenia trafiły do mieszkańców Gminy. 

Ośrodek Pomocy Społecznej brał udział również w licznych wydarzeniach 

Od kilku lat obserwuje się zmianę struktury klientów pomocy społecznej, ich oczekiwań i 

potrzeb. Pomoc finansowa choć stanowi ważny aspekt świadczonego wsparcia, to nie jedyny filar 

działalności OPS. Bardzo mocno zauważalna jest większa potrzeby pomocy wymagającej 

zaangażowania wielu specjalistów. W większości rodzin/osób korzystających z pomocy 

występuje jednocześnie wiele trudności, z powodu których wymagają one pomocy. Pojawiają się 

również trudności związane z nadmiarem informacji, uzależnieniami i zanikiem relacji 

społecznych. Coraz bardziej złożone problemy stają przed pracownikami pomocy społecznej w 

obszarze pomocy domowej. 

c) oceny zasobów pomocy społecznej za 2024 rok. 

Justyna Fiodor-Socha powiedziała, że ocena zasobów pomocy społecznej dla Gminy 

Karczmiska za 2024 rok została przygotowana na podstawie danych zebranych przez Ośrodek 

Pomocy Społecznej za pośrednictwem systemu Centralnej Aplikacji Statystycznej (MRPiPS). 

Ocena zasobów pomocy społecznej zawiera w szczególności: 

 Dane o sytuacji demograficznej i społecznej 

 Dane o osobach korzystających z pomocy i wsparcia 

 Dane o kadrze jednostki organizacyjnej pomocy społecznej 
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 Środki finansowe na wydatki w pomocy społecznej i w innych obszarach polityki 

 Dane o aktywności projektowo- konkursowej jednostki oraz wnioski końcowe 

Zawarte informacje w Ocenie Zasobów Pomocy Społecznej są materiałem poglądowym 

mającym ułatwić podejmowanie decyzji związanych z planowaniem budżetu w zakresie polityki 

społecznej w kolejnym roku. 

Dane zawarte w Ocenie Zasobów Pomocy Społecznej stały się podstawą do sformułowania 

wniosków i rekomendacji m.in.: 

 Poszerzanie działań na rzecz rodzin przeżywających trudności w wypełnianiu funkcji 

opiekuńczo- wychowawczych, w tym kontynuowanie działalności punktu 

konsultacyjnego z dostępem do psychologa, terapeuty uzależnień. 

 Poszerzanie środowiskowego systemu wsparcia dla osób niepełnosprawnych i starszych. 

 Prowadzenie elastycznej polityki kadrowej służącej utrzymaniu dobrej jakości usług oraz 

prawidłowej realizacji zadań, w tym odpowiednia gratyfikacja finansowa dla 

pracowników. 

Kadra pomocy społecznej pełni bardzo ważną rolę w realizacji zadań państwa oraz samorządów 

na rzecz rodzin i osób wymagających wsparcia. Zakres obowiązków pracowników pomocy 

społecznej jest ogromny, jak też wymagany w tych zawodach wysoki poziom kompetencji i 

umiejętności interpersonalnych. 

Wieloaspektowe podejście do pomocy rodzinom z trudnościami w wypełnianiu funkcji 

opiekuńczo- wychowawczej, wykorzystanie dostępnych narzędzi pomocowych oraz zasobów 

środowiska lokalnego, współdziałanie instytucji pozwoli na coraz bardziej skuteczne świadczenie 

usług pomocowych, tak by sprostać wyzwaniom współczesnych czasów. 

Michał Walencik podziękował za wystąpienie i zapytał, czy są jakieś pytania, co do 

przedstawionych przez Panią Kierownik informacji. Pytań nie było, w związku z powyższym 

zamknął ten punkt obrad. 

Podczas przedstawiania sprawozdań salę obrad opuściła radna Pani Renata Kłak. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Sołectwa Jaworce-Mieczysławka oraz zmiany 

uchwały w sprawie ustalenia statutów sołectw. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie 

podziału Sołectwa Jaworce-Mieczysławka oraz zmiany uchwały w sprawie ustalenia statutów 

sołectw. Powiedział, że projekt tej uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu stałych 

Komisji Rady Gminy Karczmiska przed sesją i radni pozytywnie zaopiniowali ten projekt 

uchwały. Następnie poprosił Sekretarza Gminy Karczmiska Pana Waldemara Gogoła o krótkie 

przedstawienie projektu uchwały. 

Waldemar Gogół powiedział, że w dniu 10.11.2024 r. mieszkańcy miejscowości Jaworce 

zwrócili się do Wójta Gminy Karczmiska z wnioskiem o podział Sołectwa Jaworce-

Mieczysławka oraz utworzenie dwóch odrębnych sołectw – Sołectwa Jaworce i Sołectwa 
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Mieczysławka. Mieszkańcy uzasadnili swój wniosek odległością między obiema 

miejscowościami, co skutkuje utrudnionym kontaktem, problemami zwłaszcza dla starszych 

mieszkańców w zakresie uczestnictwa w zebraniach wiejskich czy opłacenia podatku. Ponadto 

kluczowa jest kwestia odmiennych priorytetów, zadań, każdej z miejscowości, co wpływa na 

podział środków z funduszu sołeckiego. 

W związku z powyższym Wójt Gminy Karczmiska wydał Zarządzenie Nr 54/2025 z dnia 

30.04.2025 r. w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących podziału 

Sołectwa Jaworce-Mieczysławka oraz utworzenia Sołectwa Jaworce i Sołectwa Mieczysławka 

oraz Zarządzenie Nr 55/2025 z dnia 12.05.2025 r. w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych dotyczących uchwalenia Statutu Sołectwa Jaworce i uchwalenia Statutu Sołectwa 

Mieczysławka po podziale Sołectwa Jaworce-Mieczysławka oraz utworzeniu Sołectwa Jaworce i 

Sołectwa Mieczysławka. Przedmiotowe konsultacje odbyły się w ustalonym terminie w formie 

otwartego spotkania (dialogu społecznego). Obecni mieszkańcy Jaworców potwierdzili 

zasadność podziału sołectwa, a mieszkańcy Mieczysławki nie byli przeciwni podziałowi. 

Zgodnie z obowiązującymi przepisami o podziale i utworzeniu sołectwa rozstrzyga Rada Gminy 

w drodze uchwały. 

Michał Walencik podziękował za wystąpienie i zapytał, czy są jakieś pytania, co do uchwały. 

Pytań nie było, w związku z powyższym najpierw poprosił radnych o potwierdzenie quorum. Na 

sali obrad było 13 radnych, po czym zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie podziału Sołectwa Jaworce-Mieczysławka 

oraz zmiany uchwały w sprawie ustalenia statutów sołectw. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Edyta 

Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Monika Rymarczyk, Michał Walencik, 

Agnieszka Wałachowska, Justyna Wciseł, Stanisław Włodek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Renata Kłak, Elżbieta Popiołek 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr XIII/69/2025 w sprawie podziału Sołectwa 

Jaworce-Mieczysławka oraz zmiany uchwały w sprawie ustalenia statutów sołectw została 

podjęta. 

Agnieszka Jarosz podziękowała za pomoc ze strony Urzędu Gminy w załatwieniu tej sprawy jak 

również radnym za pozytywne głosowanie i wyraziła nadzieję na przyszłą dobrą współpracę. 
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Michał Walencik zapytał, czy chce ktoś jeszcze coś dodać. Chętnych nie było, w związku z tym 

zamknął ten punkt obrad. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gminnej 

(działka nr 55 Karczmiska Drugie). 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gminnej (działka nr 55 Karczmiska Drugie). 

Powiedział, że projekt tej uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji 

Rady Gminy Karczmiska przed sesją i radni pozytywnie zaopiniowali ten projekt uchwały. 

Następnie poprosił Inspektora ds. zagospodarowania przestrzennego Panią Magdaleną Bigos o 

krótkie przedstawienie projektu uchwały. 

Magdalena Bigos powiedziała, że działka nr 55 położona w Karczmiskach Drugich  to grunty rolne 

zabudowane ,oznaczone symbolem Br-RIIIa, o powierzchni 0,0249 ha oraz grunty orne , oznaczone 

symbolem RIIIa, o powierzchni 0,0523 ha. Łączna powierzchnia działki to 0,0772 ha. Działka 

zabudowana jest  budynkiem mieszkalnym oraz  budynkami gospodarczymi. Nieruchomość posiada 

dostęp do drogi wewnętrznej- dojazdowej. Wartość rynkowa przedmiotowej nieruchomości zostanie 

określona w sporządzonym przez rzeczoznawcę majątkowego operacie szacunkowym. Przewidywane 

zbycie przedmiotowej nieruchomości nastąpi w trybie przetargu. Środki uzyskane ze zbycia 

przedmiotowej działki zasilą budżet Gminy Karczmiska. 

Michał Walencik podziękował za wystąpienie i zapytał, czy są jakieś pytania, co do uchwały. 

Pytań nie było, w związku z powyższym zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gminnej (działka nr 55 Karczmiska Drugie). 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Edyta 

Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Monika Rymarczyk, Michał Walencik, 

Agnieszka Wałachowska, Justyna Wciseł, Stanisław Włodek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Renata Kłak, Elżbieta Popiołek 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr XIII/70/2025 w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie nieruchomości gminnej (działka nr 55 Karczmiska Drugie) została podjęta i zamknął ten 

punkt obrad. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gminnej 

(działka nr 460 Karczmiska Drugie). 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gminnej (działka nr 460 Karczmiska Drugie). 

Powiedział, że projekt tej uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji 

Rady Gminy Karczmiska przed sesją i radni pozytywnie zaopiniowali ten projekt uchwały. 

Następnie poprosił Inspektora ds. zagospodarowania przestrzennego Panią Magdaleną Bigos o 

krótkie przedstawienie projektu uchwały. 

Magdalena Bigos powiedziała, że działka nr 460 położona w Karczmiskach Drugich przy ul. 

Starowiejskiej  to grunty zadrzewione i zakrzewione na użytkach rolnych, oznaczonych symbolem Lzr-

PsV. Aktualnie jest to nieruchomość niezagospodarowana, zarośnięta drzewami oraz krzewami. Wyżej 

wymieniona nieruchomość przylega do drogi gminnej nr 113494L oddzielonej od działki gruntami 

przeznaczonymi na odpływ wód powierzchniowych. Wartość rynkowa przedmiotowej nieruchomości 

zostanie określona w sporządzonym przez rzeczoznawcę majątkowego operacie szacunkowym. 

Przewidywane zbycie przedmiotowej nieruchomości nastąpi w trybie przetargu. Środki uzyskane ze 

zbycia przedmiotowej działki zasilą budżet Gminy Karczmiska. 

Michał Walencik podziękował za wystąpienie i zapytał, czy są jakieś pytania, co do uchwały. 

Pytań nie było, w związku z powyższym zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gminnej (działka nr 460 Karczmiska Drugie). 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Edyta 

Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Monika Rymarczyk, Michał Walencik, 

Agnieszka Wałachowska, Justyna Wciseł, Stanisław Włodek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Renata Kłak, Elżbieta Popiołek 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr XIII/71/2025 w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie nieruchomości gminnej (działka nr 460 Karczmiska Drugie) została podjęta i zamknął 

ten punkt obrad. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gminnej 

(działka nr 318/1 Karczmiska Drugie). 
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Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gminnej (działka nr 318/1 Karczmiska Drugie). 

Powiedział, że projekt tej uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji 

Rady Gminy Karczmiska przed sesją i radni pozytywnie zaopiniowali ten projekt uchwały. 

Następnie poprosił Inspektora ds. zagospodarowania przestrzennego Panią Magdaleną Bigos o 

krótkie przedstawienie projektu uchwały. 

Magdalena Bigos powiedziała, że działka nr 318/1 położona w Karczmiskach Drugich przy ul. 

Słonecznej  to grunty orne, oznaczone symbolem RIIIa, o powierzchni 0,0633 ha. W.w.  nieruchomość 

przylega do drogi gminnej nr 108033L. Wartość rynkowa przedmiotowej nieruchomości zostanie 

określona w sporządzonym przez rzeczoznawcę majątkowego operacie szacunkowym. Przewidywane 

zbycie przedmiotowej nieruchomości nastąpi w trybie przetargu. Środki uzyskane ze zbycia 

przedmiotowej działki zasilą budżet Gminy Karczmiska. 

Michał Walencik podziękował za wystąpienie i zapytał, czy są jakieś pytania, co do uchwały. 

Pytań nie było, w związku z powyższym zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gminnej (działka nr 318/1 Karczmiska Drugie). 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Edyta 

Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Monika Rymarczyk, Michał Walencik, 

Agnieszka Wałachowska, Justyna Wciseł, Stanisław Włodek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Renata Kłak, Elżbieta Popiołek 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr XIII/72/2025 w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie nieruchomości gminnej (działka nr 318/1 Karczmiska Drugie) została podjęta i zamknął 

ten punkt obrad. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gminnej 

(działka nr 724 Karczmiska Drugie). 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gminnej (działka nr 724 Karczmiska Drugie). 

Powiedział, że projekt tej uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji 

Rady Gminy Karczmiska przed sesją i radni pozytywnie zaopiniowali ten projekt uchwały. 
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Następnie poprosił Inspektora ds. zagospodarowania przestrzennego Panią Magdaleną Bigos o 

krótkie przedstawienie projektu uchwały. 

Magdalena Bigos powiedziała, że działka nr 724 położona w Karczmiskach Drugich to głębocznica, 

która była niegdyś wykorzystywana jako droga dojazdowa do pól. Obecnie nie jest ona użytkowana od 

kilkudziesięciu lat, jak również nie znajduje się w sieci dróg gminnych. Aktualnie jest to nieruchomość 

niezagospodarowana, zarośnięta drzewami (tzw. samosiejkami) oraz krzewami. Nie przewiduje się jej 

włączenia do sieci dróg gminnych, ze względu na równoległy przebieg asfaltowej drogi gminnej nr 

108033L, ale również ze względu na nieracjonalne działania przywracające funkcję drogi. Właściciele 

działek przyległych mają dostęp do w/w drogi publicznej oraz drogi powiatowej nr 2614L. Wartość 

rynkowa przedmiotowej nieruchomości zostanie określona w sporządzonym przez rzeczoznawcę 

majątkowego operacie szacunkowym. Przewidywane zbycie przedmiotowej nieruchomości nastąpi w 

trybie przetargu nieograniczonego. Środki uzyskane ze zbycia przedmiotowej działki zasilą budżet Gminy 

Karczmiska. 

Michał Walencik podziękował za wystąpienie i zapytał, czy są jakieś pytania, co do uchwały. 

Artur Karaś powiedział, że jak się nie myli to chyba działka ta we wcześniejszej kadencji była 

już planowana do sprzedaży, jednak z jakichś powodów została zdjęta i najprawdopodobniej 

mieszkańcy są przeciwni sprzedaży tej działki. Zapytał, czy została oszacowana wartość tej 

działki? 

Alicja Bełcik powiedziała, że nie była ona dawana do wyceny, ponieważ najpierw pracownicy 

Urzędu Gminy chcieli się zorientować, czy w ogóle radni wyrażą zgodę na ewentualną sprzedaż i 

jeśli będzie zgoda to wtedy zostanie dokonana wycena. 

Michał Walencik zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie było, w związku z powyższym 

zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gminnej (działka nr 724 Karczmiska Drugie). 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Krzysztof Karaś, Edyta Kubiś, Katarzyna 

Lewandowska, Joanna Nowak, Monika Rymarczyk, Michał Walencik, Agnieszka Wałachowska, 

Justyna Wciseł, Stanisław Włodek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Artur Karaś 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Renata Kłak, Elżbieta Popiołek 
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Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr XIII/73/2025 w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie nieruchomości gminnej (działka nr 724 Karczmiska Drugie) została podjęta i zamknął 

ten punkt obrad. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość, na okres do 3 lat (działka nr 214 Zaborze). 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość, na okres do 3 lat (działka nr 214 Zaborze). Powiedział, 

że projekt tej uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady Gminy 

Karczmiska przed sesją i radni pozytywnie zaopiniowali ten projekt uchwały. Następnie poprosił 

Inspektora ds. zagospodarowania przestrzennego Panią Magdaleną Bigos o krótkie 

przedstawienie projektu uchwały. 

Magdalena Bigos powiedziała, że nieruchomość opisana w § 1 niniejszej uchwały stanowi 

własność Gminy Karczmiska i znajduje się w gminnym zasobie nieruchomości. Stosownie do art. 

18 ust 2 pkt. 9 lit. a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  do wyłącznej 

właściwości rady gminy należy podejmowanie uchwał w sprawach majątkowych gminy, 

przekraczających zakres zwykłego zarządu, dotyczących: zasad nabywania, zbywania i 

obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony 

dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony. Uchwała rady gminy jest wymagana również w 

przypadku, gdy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat strony umowy zamierzają 

zawrzeć kolejne umowy, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość. Dla skuteczności 

prawnej zawarcia kolejnej umowy dzierżawy dz. nr 214 położonej w Zaborzu z dotychczasowym 

dzierżawcą wymagana jest zgoda Rady Gminy Karczmiska. Do dzierżawy przeznaczony jest 

obszar o powierzchni 1,10 ha. Dotychczasowy dzierżawca korzystał z wydzierżawionego gruntu 

zgodnie z jego przeznaczeniem, wnosząc czynsz w określonym umową terminie oraz podatki od 

gruntów rolnych wynikające z przepisów o podatku rolnym. Dotychczasowy dzierżawca wyraził 

chęć kontynuowania dzierżawy przedmiotowych nieruchomości, zatem zwrócił się o ponowne 

zawarcie stosownej umowy. Zawarcie kolejnej umowy, na okres do 3 lat, będzie stanowiło dla 

gminy źródło dalszych dochodów. W związku z powyższym podjęcie przedmiotowej uchwały 

znajduje pełne uzasadnienie. 

Michał Walencik podziękował za wystąpienie i zapytał, czy są jakieś pytania, co do uchwały. 

Pytań nie było, w związku z powyższym zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość, na okres do 3 lat (działka nr 214 Zaborze). 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Edyta 

Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Monika Rymarczyk, Michał Walencik, 

Agnieszka Wałachowska, Justyna Wciseł, Stanisław Włodek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Renata Kłak, Elżbieta Popiołek 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr XIII/74/2025 w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem 

jest ta sama nieruchomość, na okres do 3 lat (działka nr 214 Zaborze) została podjęta 

i zamknął ten punkt obrad. 

Salę obrad opuściła Pani Magdalena Bigos. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2025. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie 

sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2025. Powiedział, że projekt tej uchwały był omawiany 

na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady Gminy Karczmiska przed sesją i radni 

pozytywnie zaopiniowali ten projekt uchwały. Następnie poprosił Skarbnika Gminy Karczmiska 

Panią Katarzynę Sochę o krótkie przedstawienie wprowadzonych zmian. 

Katarzyna Socha powiedziała, że w sporządzonym projekcie uchwały Rady Gminy Karczmiska 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2025 r. wprowadzone zostały następujące zmiany w 

zakresie dochodów i wydatków budżetu. 

Dochody budżetu: 

Dział 758 Różne rozliczenia  

dochody bieżące (zwiększenie o kwotę 211 843,73 zł): 

 Wprowadza się środki w kwocie 23 953,86 zł z tytułu odsetek od środków 

zdeponowanych na lokatach terminowych. 

 Zwiększa się o 187 889,87 zł dochody z tytułu podatku Vat odzyskiwanego od inwestycji 

realizowanych przez Gminę. 

Dział 855 Rodzina  

dochody bieżące (zwiększenie o kwotę 30 000,000 zł): 

 Zwiększa się o 30 000,00 zł dochody z tytułu nienależnie pobranych świadczeń 

rodzinnych. 

Dział 600 Transport i łączność  
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dochody majątkowe (zwiększenie o kwotę 250 000,00 zł): 

 Wprowadza się środki z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w kwocie 250 000,00 zł na 

realizacje Zad. 228 -„Modernizacja (przebudowa) drogi dojazdowej do gruntów rolnych 

ul. Owocowa o długości 998,00 m w m. Karczmiska Drugie, Karczmiska Pierwsze, gm. 

Karczmiska”. 

Dział 700 Gospodarka mieszkaniowa  

dochody inwestycyjne (zwiększenie o kwotę 81 000,00 zł): 

 Wprowadza się środki w kwocie 81 000,00 zł na realizację w ramach ogłoszonego 

konkursu przez Lokalną Grupę Działania „Owocowy szlak” zadania pn „Modernizacja 

poprzez wymianę stolarki okiennej i drzwiowej w budynku użyteczności publicznej w 

Chodliku”. 

Wydatki budżetu: 

Dział 600 Transport i łączność  

wydatki bieżące (zwiększenie o kwotę 2 000,00 zł), 

wydatki inwestycyjne (zmniejszenie o kwotę 16 572,62, zwiększenie o kwotę 450 093,38 zł): 

 Zwiększa się wydatki bieżące w kwocie 1 000,00 zł. oraz wydatki inwestycyjne w kwocie 

450 093,38 zł na realizację zadania Zad. 228 -„Modernizacja (przebudowa) drogi 

dojazdowej do gruntów rolnych ul. Owocowa o długości 998,00 m w m. Karczmiska 

Drugie, Karczmiska Pierwsze, gm. Karczmiska”. 

 Zmniejsza się wydatki inwestycyjne w kwocie 16 572,62 zł na realizację zadania Zad. 212 

- "Przebudowa drogi gminnej nr 108039L położonej na działce nr ew. 1611, obręb 

Karczmiska Drugie na odcinku od km 0+000 do km 0+998, dł. 0,998 km". Powyższa 

zmiana wynika z rozstrzygnięcia naboru wniosków o dofinansowanie. 

 Zwiększa się wydatki bieżące w kwocie 1 000,00 zł. na nawiezienie ziemi i wyrównanie 

drogi na dz. nr 1348 i nr 1451 w miejscowości Chodlik z Funduszu Sołeckiego tej 

miejscowości. 

Dział 700 Gospodarka mieszkaniowa  

wydatki inwestycyjne (zwiększenie o kwotę 108 000,00 zł): 

 Zwiększa się wydatki w kwocie 108 000,00 zł. na realizację zadania 320 pn 

„Modernizacja poprzez wymianę stolarki okiennej i drzwiowej w budynku użyteczności 

publicznej w Chodliku”. 

Dział 855 Rodzina  

wydatki bieżące (zwiększenie o kwotę 30 322,97 zł): 

 Zwiększa się o 30 322,97 zł wydatki na zwrot do LUW świadczeń rodzinnych nienależnie 

pobranych przez mieszkańców naszej gminy. 

Dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 

wydatki bieżące (zmniejszenie o kwotę 1 000,00 zł): 
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 Zmiany w wydatkach dotyczą zmian dokonanych w ramach zadań realizowanych z 

funduszu sołeckiego przez sołectwo Chodlik. 

Michał Walencik podziękował za wystąpienie i zapytał, czy są jakieś pytania, co do uchwały. 

Pytań nie było, w związku z powyższym zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Edyta 

Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Monika Rymarczyk, Michał Walencik, 

Agnieszka Wałachowska, Justyna Wciseł, Stanisław Włodek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Renata Kłak, Elżbieta Popiołek 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr XIII/75/2025 w sprawie zmian w budżecie 

gminny na rok 2025 została podjęta i zamknął ten punkt obrad. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie zmian 

wieloletniej prognozy finansowej. Powiedział, że projekt tej uchwały był omawiany na 

wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady Gminy Karczmiska przed sesją i radni pozytywnie 

zaopiniowali ten projekt uchwały. Następnie poprosił Skarbnika Gminy Karczmiska Panią 

Katarzynę Sochę o krótkie przedstawienie wprowadzonych zmian. 

Katarzyna Socha powiedziała, że zgodnie ze zmianami w budżecie na dzień 21 maja 2025 r., 

dokonano następujących zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Karczmiska: 

1. Dochody ogółem zwiększono o 1 089 571,70 zł, z czego dochody bieżące zwiększono o 

758 571,70 zł, a dochody majątkowe zwiększono o 331 000,00 zł. 

2. Wydatki ogółem zwiększono o 1 089 571,70 zł, z czego wydatki bieżące zwiększono o 

548 050,94 zł, a wydatki majątkowe zwiększono o 541 520,76 zł. 

3. Wynik budżetu nie uległ zmianie. 

Szczegółowe informacje na temat zmian w zakresie dochodów, wydatków i wyniku budżetu w 

roku budżetowym przedstawiono w tabeli poniżej. 

Zmiany w dochodach i wydatkach w 2025 roku 

Wyszczególnienie Przed zmianą [zł] Zmiana [zł] Po zmianie [zł] 

Dochody ogółem 35 196 479,09 +1 089 571,70 36 286 050,79 

Dochody bieżące 33 518 512,09 +758 571,70 34 277 083,79 
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Wyszczególnienie Przed zmianą [zł] Zmiana [zł] Po zmianie [zł] 

Dotacje bieżące 4 639 477,32 +516 727,97 5 156 205,29 

Pozostałe 6 038 109,77 +241 843,73 6 279 953,50 

Dochody majątkowe 1 677 967,00 +331 000,00 2 008 967,00 

Wydatki ogółem 35 609 439,67 +1 089 571,70 36 699 011,37 

Wydatki bieżące 31 509 284,51 +548 050,94 32 057 335,45 

Wynagrodzenia i 
pochodne 

16 930 123,23 +45 986,83 16 976 110,06 

Pozostałe wydatki 
bieżące 

13 559 161,28 +502 064,11 14 061 225,39 

Wydatki majątkowe 4 100 155,16 +541 520,76 4 641 675,92 

Źródło: opracowanie własne. 

W okresie prognozy WPF dokonano zmian w zakresie planowanych dochodów majątkowych. Zmiany 
przedstawiono w tabeli poniżej. 

Zmiany w dochodach majątkowych w okresie prognozy WPF 

Rok Przed zmianą [zł] Zmiana [zł] Po zmianie [zł] 

2026 2 717 500,00 +443 315,61 3 160 815,61 

Źródło: opracowanie własne. 

W okresie prognozy WPF dokonano zmian w zakresie planowanych wydatków majątkowych. Zmiany 
przedstawiono w tabeli poniżej. 

Zmiany w wydatkach majątkowych w okresie prognozy WPF 

Rok Przed zmianą [zł] Zmiana [zł] Po zmianie [zł] 

2026 3 921 343,00 +443 315,61 4 364 658,61 

Źródło: opracowanie własne. 

W Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Karczmiska: 

1. Przychody ogółem w roku budżetowym nie uległy zmianie. 
2. Rozchody ogółem w roku budżetowym nie uległy zmianie. 

Od 2026 nie dokonywano zmian w zakresie planowanych przychodów. 

Od 2026 nie dokonywano zmian w zakresie planowanych rozchodów. 

W zakresie zawartych umów, rozchody Gminy Karczmiska zaplanowano zgodnie z harmonogramami. W 
tabeli poniżej spłatę ww. zobowiązań przedstawiono w kolumnie „Zobowiązanie historyczne”. 

Spłatę zobowiązania planowanego do zaciągnięcia ujęto w latach 2039-2039. W tabeli poniżej spłatę ww. 
zobowiązań przedstawiono w kolumnie „Zobowiązanie planowane”. 

Spłata zaciągniętych i planowanych zobowiązań Gminy Karczmiska 

Rok 
Zobowiązanie 

historyczne [zł] 
Zobowiązanie 
planowane [zł] 

Zobowiązania razem 
[zł] 

2025 750 000,00 0,00 750 000,00 

2026 820 000,00 0,00 820 000,00 

2027 830 000,00 0,00 830 000,00 

2028 830 000,00 0,00 830 000,00 

2029 890 000,00 0,00 890 000,00 

2030 945 000,00 0,00 945 000,00 
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Rok 
Zobowiązanie 

historyczne [zł] 
Zobowiązanie 
planowane [zł] 

Zobowiązania razem 
[zł] 

2031 945 000,00 0,00 945 000,00 

2032 970 000,00 0,00 970 000,00 

2033 1 050 000,00 0,00 1 050 000,00 

2034 1 100 000,00 0,00 1 100 000,00 

2035 1 150 000,00 0,00 1 150 000,00 

2036 1 200 000,00 0,00 1 200 000,00 

2037 1 300 000,00 0,00 1 300 000,00 

2038 1 300 000,00 0,00 1 300 000,00 

2039 700 000,00 500 000,00 1 200 000,00 

Źródło: Opracowanie własne. 

Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Karczmiska na lata 2025-2039 spowodowały 
modyfikacje w kształtowaniu się relacji z art. 243 ustawy o finansach publicznych. Szczegóły 
zaprezentowano w tabeli poniżej. 

Kształtowanie się relacji z art. 243 ust. 1 ustawy o finansach publicznych 

Rok 

Obsługa 
zadłużenia 
(fakt. i plan. 

po 
wyłączeniach) 

Maksymalna 
obsługa 

zadłużenia 
(wg planu po 
III kwartale) 

Zachowanie 
relacji z art. 

243 (w 
oparciu o plan 

po III 
kwartale) 

Maksymalna 
obsługa 

zadłużenia 
(wg 

wykonania) 

Zachowanie 
relacji z art. 

243 (w 
oparciu o 

wykonanie) 

2025 5,90% 7,85% TAK 8,90% TAK 

2026 5,61% 11,51% TAK 11,96% TAK 

2027 5,10% 10,89% TAK 11,33% TAK 

2028 4,61% 9,98% TAK 10,43% TAK 

2029 4,36% 9,18% TAK 9,63% TAK 

2030 4,14% 8,45% TAK 8,90% TAK 

2031 3,83% 8,92% TAK 9,36% TAK 

2032 3,71% 9,62% TAK 9,62% TAK 

2033 3,75% 9,13% TAK 9,13% TAK 

2034 3,69% 8,99% TAK 8,99% TAK 

2035 3,63% 8,91% TAK 8,91% TAK 

2036 3,56% 8,95% TAK 8,95% TAK 

2037 3,62% 9,02% TAK 9,02% TAK 

2038 3,42% 9,11% TAK 9,11% TAK 

2039 2,98% 9,24% TAK 9,24% TAK 

Źródło: Opracowanie własne. 

Dane w tabeli powyżej wskazują, że w całym okresie prognozy Gmina Karczmiska spełnia relację, o której 
mowa w art. 243 ust. 1 ustawy o finansach publicznych. Spełnienie dotyczy zarówno relacji obliczonej na 
podstawie planu na dzień 30.09.2024 r. jak i w oparciu o dane z wykonania budżetu. 

Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karczmiska obejmuje również zmiany w załączniku nr 2, 
które szczegółowo opisano poniżej. 

Do załącznika przedsięwzięć dodano następujące przedsięwzięcia: 
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1. Zad. 314 - Unowocześnienie istniejącej bazy lokalowej i dydaktycznej w zakresie edukacji w 
Zespole Szkół w Karczmiskach. – zadanie majątkowe, które ma być realizowane w latach 2025-
2026. Łączne nakłady planowane na realizację zadania wynoszą 522 777,79 zł, w tym w 2025 r. ‒ 
30 627,00 zł. Limit zobowiązań dla zadania wynosi 492 150,79 zł. 

Dokonano zmian w zakresie następujących przedsięwzięć: 

1. W zakresie programów, projektów lub zadań związanych z programami realizowanymi z udziałem 
środków z UE: 

1) Zad. 300 Cyfryzacja i elektronizacja usług publicznych na terenie MOF Opole Lubelskie. – 
zmiana w przedsięwzięciu (część bieżąca) obejmuje m.in.: 

a. zmniejszenie limitu zobowiązań na realizację zadania o kwotę 28 290,00 zł; 
2) Zadanie 285 - Podniesienie poziomu cyberbezpieczeństwa JST w ramach programu 

grantowego "Cyberbezpieczny Samorząd". – zmiana w przedsięwzięciu (część bieżąca) 
obejmuje m.in.: 

a. zmniejszenie limitu zobowiązań na realizację zadania o kwotę 4 057,89 zł; 
3) Zadanie 285 - Podniesienie poziomu cyberbezpieczeństwa JST w ramach programu 

grantowego "Cyberbezpieczny Samorząd". – zmiana w przedsięwzięciu (część 
majątkowa) obejmuje m.in.: 

a. zmniejszenie limitu zobowiązań na realizację zadania o kwotę 23 370,10 zł; 
2. W zakresie programów, projektów lub zadań innych (finansowanych ze środków krajowych): 

1) Zadanie 231 - Modernizacja oczyszczalni ścieków w Karczmiskach Pierwszych – zmiana 
w przedsięwzięciu obejmuje m.in.: 

a. zmniejszenie limitu zobowiązań na realizację zadania o kwotę 13 324,34 zł. 

Zmiany wprowadzone w wykazie wieloletnich przedsięwzięć nie spowodowały zmiany horyzontu 
czasowego załącznika nr 2 WPF. 

Zmiany wprowadzone w wykazie wieloletnich przedsięwzięć wpłynęły na zmianę pozycji 10.1.2 WPF, co 
przedstawiono w tabeli poniżej. 

Zmiany w wydatkach majątkowych objętych limitem z art. 226 ust. 3 pkt 4 

Rok Przed zmianą [zł] Zmiana [zł] Po zmianie [zł] 

2025 2 297 894,72 +30 627,00 2 328 521,72 

2026 3 668 077,31 +492 150,79 4 160 228,10 

Źródło: opracowanie własne. 

Wartości wykazane w pozostałych pozycjach WPF, stanowią informacje uzupełniające względem pozycji 
opisanych powyżej. Zostały przedstawione w WPF zgodnie z obowiązującym stanem faktycznym, na 
podstawie zawartych umów i porozumień. 

Pełen zakres zmian obrazują załączniki nr 1 i 2 do niniejszej uchwały. 

Michał Walencik podziękował za wystąpienie i zapytał, czy są jakieś pytania, co do uchwały. 

Pytań nie było, w związku z powyższym zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Edyta 

Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Monika Rymarczyk, Michał Walencik, 

Agnieszka Wałachowska, Justyna Wciseł, Stanisław Włodek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Renata Kłak, Elżbieta Popiołek 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr XIII/75/2025 w sprawie zmian wieloletniej 

prognozy finansowej została podjęta i zamknął ten punkt obrad. 

15. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było sprawozdanie Wójta Gminy za 

okres międzysesyjny. Poprosił Wójta Gminy Panią Alicje Bełcik o przedstawienie tego 

sprawozdania. 

Alicja Bełcik powiedziała, że obchody Uchwalenia Konstytucji 3 Maja rozpoczęły się pod 

pomnikiem w Karczmiskach na Placu Niepodległości. Podniesiono flagę biało-czerwoną na 

maszt i odśpiewano hymn państwowy a władze samorządowe Gminy i delegacje złożyły kwiaty i 

wieńce przed pomnikiem. Następnie odbył się przemarsz ze sztandarami do kościoła, gdzie po 

przewodnictwem ks. proboszcza parafii Karczmiska została odprawiona uroczysta Msza Święta 

w intencji Ojczyzny. Następnie uroczystości przeniosły się do Szkoły Podstawowej w 

Karczmiskach. Na sali gimnastycznej odbył się koncert pieśni patriotycznych z okazji 

uchwalenia Konstytucji 3 Maja. W ramach przygotowanych uroczystości na placu przez pałacem 

można było oglądać sprzęt wojskowy 18 Brygady Zmotoryzowanej z Lublina, a na stoisku 

wystawionym przez Panie z KGW Bez Granic poczęstować się ciastem oraz zjeść bigos 

przygotowany przez kucharzy Zespołu Szkół w Karczmiskach. 

8 maja 2025 r. Lubelski Kurator Oświaty pozytywnie zaopiniował arkusz organizacyjny 

Zespołu Szkół w Karczmiskach na rok szkolny 2025/2026. 

Space Beavers po raz drugi na podium Mistrzostw Świata w Robotyce FLL 

W maju 2021 roku, pierwsza drużyna robotyczna Space Beavers prowadzona przez Panią Beatę 

Małecką-Perszko została Mistrzem Polski w robotyce i awansowała do Mistrzostw Świata, które 

odbywały się w Grecji. Tam drużyna zdobyła II miejsce i Tytuł Wicemistrza Świata w kategorii 

Core Values. 

W maju 2025 historia zatoczyła koło nasi uczniowie są na II miejscu na świecie. 

Druga drużyna Space Beavers, tak jak poprzednia, pokonała 120 drużyn z Polski, awansowała do 

Mistrzostw Świata w Robotyce w Grecji i osiągnęła  kolejny duży sukces. Po zaciętej walce 

trwającej trzy dni i toczącej się między z 50 drużynami z całego świata, drużyna z Karczmisk 

zdobyła miejsce na podium – w kategorii Mistrzostw Świata FLL – Rising – All Star Award.  
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Polskę, województwo lubelskie, gminę Karczmiska, Zespół Szkół w Karczmiskach 

reprezentowali uczniowie: Marysia Walencik, Adam Janicki, Kacper Doraczyński, 

Tymoteusz Rogala. Opiekunowie drużyny: Beata Małecka – Perszko (ZS Karczmiska) i 

Marcin Iwaniak (OCK w Opolu Lubelskim). 

Festiwal taneczne opowieści w Karczmiskach 

W sobotę 10 maja 2025 r. już po raz siódmy byliśmy świadkami wyjątkowych, bo tanecznych 

opowieści w Karczmiskach, które przez jeden dzień stały się wojewódzka stolicą tańca.  

Honorowy patronat nad festiwalem objął Lubelski Kurator Oświaty Tomasz Szabłowski oraz 

Wójt Gminy Karczmiska Alicja Bełcik. Do Karczmiska przyjechały dzieci z Borzechowa, 

Wojciechowa, Jastkowa, Opola Lubelskiego, Kowali, Skokowa, Radawczyka Drugiego. Łącznie 

w festiwalu wzięło udział 230 dzieci. Za realizację zadania odpowiadała Pani Agnieszka Olszowa 

– nauczyciel Przedszkola. Dziękujemy wszystkim, którzy przyczynili się do realizacji tego 

wielkiego przedsięwzięcia: nauczycielom, pracownikom administracji i obsługi ZS w 

Karczmiskach, rodzicom, sponsorom i darczyńcom, wszystkim uczestnikom festiwalu. Bez 

waszego wsparcia nie było by takiej imprezy. 

70-lat OSP w Noworąblowie 

W dniu 11 maja 2025 r. w Noworąblowie odbyło się XVI Gminne Święto Strażackie „Florian 

2025”. Uroczystość była połączona z obchodami 70 – lecia istnienia Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Noworąblowie wraz z uroczystym przekazaniem Samochodu Pożarniczego. W uroczystości 

udział wzięli mieszkańcy Noworąblowa strażacy z Gminy Karczmiska i sąsiednich Gmin oraz 

zaproszeni goście. Uroczystość poprzedziła Msza Święta w intencji strażaków koncelebrowana 

przez księdza Adama Gila – Proboszcza Parafii Grabówki oraz księdza Huberta Suszka – 

Kapelana Powiatowego Strażaków. Najważniejszym punktem uroczystości było odczytanie aktu 

przekazania pojazdu pożarniczego, poświęcenie i przekazanie Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Noworąblowie. 

Spotkanie z Lubelskim Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków  

Wójt Gminy z pracownikiem UG Karczmiska w dniu 14 maja 2025 r. spotkał się z Lubelskim 

Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków, Zastępcą Konserwatora i pracownikami 

Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków w Lublinie. Podczas spotkania omówiono m.in. 

kwestię możliwości rozebrania ogrodzenia zespołu dworsko-parkowego przy ul. Centralnej (obok 

Sklepu „Malwinka”) ze względu na jego zły stan techniczny. Konserwator  Zabytków wyraził 

opinię, że takiej możliwości niestety nie ma i Gmina Karczmiska – musi dokonać niezbędnych 

czynności, by zgodnie z ustawą o ochronie zabytków odbudować ogrodzenie. W związku z 

aktualizacją Gminnej Ewidencji Zabytków w Gminie Karczmiska – po zmianie przepisów 

prawnych należy opracować 106 kart ewidencyjnych stanowisk archeologicznych, które stanowią 

Załącznik Nr 2 do gminnej ewidencji  zabytków. Zadanie będzie realizowane jeszcze w b.r. 

Omówiono też sprawy złożonego do Konserwatora wniosku o budowę wieży widokowej w 

Chodliku (przy grodzisku) oraz aktualizacji 31 zabytków architektury i budownictwa z terenu 

Gminy Karczmiska które wpisano w latach 80 do ewidencji ochrony zabytków w Lublinie. 
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Działalność organizacji pozarządowych 

Wójt Gminy podpisał ze wszystkimi  organizacjami pozarządowym umowy na realizację zadań 

w 2025 r. KGW „Bez Granic” nie przyjęło przyznanej dotacji  przez Wójta Gminy wysokości 

1 500,00 zł na zadanie z zakresu wspierania i upowszechniania kultury fizycznej i sportu z 

powodu otrzymania zbyt małej kwoty dofinansowania. Towarzystwo Rozwoju Ziemi 

Karczmiskiej w dniu 14 maja 2025 r. złożyło w trybie pozakonkursowym (art. 19 a ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie) ofertę na realizację zadania pt. „Dzień 

Dziecka – na sportowo” (zabawy i konkursy na sportowo dla dzieci z terenu Gminy w zespole 

dworsko-parkowym) na kwotę 1 500,00 zł.  Uwzględniając zarówno grupę adresatów, opis 

działań oraz opis potrzeb należy uznać jego realizację za celową. Zgodnie z ustawą z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie Gmina Karczmiska 

zamierza zlecić Stowarzyszeniu realizację w/w zadania publicznego zgodnie z pominięciem 

otwartego konkursu ofert. Oferta została wywieszona na stronie internetowej Gminy a po 

upływie 7 dniowego terminu oraz rozpatrzeniu zgłoszonych uwag, Wójt Gminy Karczmiska 

niezwłocznie zawrze umowę o wsparcie realizacji zadania publicznego ze Stowarzyszeniem. 

Wartość zadania: 2 500,00 zł, z czego dotacja Gminy – 1 500,00 zł, wkład własny finansowy i 

rzeczowy stowarzyszenia – 1 000,00 zł). 

Referat Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji i Drogownictwa (luty-marzec 2025.) 

1. W dniu 2 kwietnia 2025 r. Zarząd Województwa Lubelskiego podjął uchwałę w sprawie 

podziału w 2025 roku środków celowych budżetu Województwa Lubelskiego związanych z 

dofinansowaniem na modernizację (przebudowę) lub budowę dróg dojazdowych do gruntów 

rolnych. Z dwóch złożonych wniosków: 

a) „Modernizacja (przebudowa) drogi dojazdowej do gruntów rolnych ul. Owocowa o 

długości 998,0 m w m. Karczmiska Drugie, Karczmiska Pierwsze, gm. Karczmiska , 

b) Przebudowa drogi gminnej nr 108039L położonej na działce nr ew. 1611, obręb 

Karczmiska Drugie na odcinku od km 0+000 do km 0+998, dł. 0,998 km (ul. 

Rejtmanówka). 

Gmina Karczmiska otrzymała dofinansowanie na zadanie pn.: „Modernizacja (przebudowa) 

drogi dojazdowej do gruntów rolnych ul. Owocowa o długości 998,0 m w m. Karczmiska Drugie, 

Karczmiska Pierwsze, gm. Karczmiska, 

Koszty wykonania planowanych robót budowlanych (wynikające z kosztorysów inwestorskich): - 

koszt całkowity (brutto): 833 870,46 zł 

 przyznana kwota dotacji: 250 000,00 zł, 

 koszt kwalifikowalny (brutto) 754 322,30 zł 

Udział własny Wnioskodawcy w kosztach kwalifikowalnych zadania wynosi: 504 322,30 zł. 

 koszt niekwalifikowalny (brutto) 79 548,16 zł 

W dniu 30.04.2025 r. zostało ogłoszone postępowanie przetargowe na realizację ww. 

przedsięwzięcia. Otwarcie ofert zaplanowane jest na dzień 22.05.2025r. 
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2. W odpowiedzi na ogłoszony nabór przez Urząd Marszałkowski nr FELU.07.05-IZ.00-001/25 

Działanie 7.5 Infrastruktura edukacyjna w ramach Zintegrowanych Inwestycji 

Terytorialnych, Priorytet VII Lepsza dostępności do usług społecznych i zdrowotnych 

programu Fundusze Europejskie dla Lubelskiego 2021-2027, Gmina Karczmiska w dniu 

24.04.2025 r. złożyła wniosek o dofinansowanie projektu pn.: Unowocześnienie istniejącej 

bazy lokalowej i dydaktycznej w zakresie edukacji w Zespole Szkół w Karczmiskach. 

W ramach projektu zaplanowano remont dwóch sal przedszkolnych w budynku Zespołu Szkół w 

Karczmiskach  oraz wykonanie „naukowego” placu zabaw, jako innowacyjnego. Obecnie 

wniosek jest w ocenie. 

3. W dniu 30.04.2025 r. została podpisana umowa na realizację projektu pn.: „Fabryka 

kompetencji kluczowych na terenie MOF Opole Lubelskie”. Budżet projektu ogółem 

wynosi 3 520 624,64 zł, w tym kwota dofinansowania 3 168 524,64 zł. Projekt będzie 

realizowany w partnerstwie z Gminą Opole Lubelskie, Chodel i Poniatowa. Celem 

głównym projektu jest powiększenie oferty edukacyjnej i podniesienie jakości usług w 

zakresie edukacji w szkołach podstawowych znajdujących się na terenie Miejskiego 

Obszaru Funkcjonalnego Opole Lubelskie. 

4. W odpowiedzi na ogłoszony nabór przez Urząd Marszałkowski nr FELU.11.2-IZ.00-

001/24 Działanie 11.2 Ochrona dziedzictwa naturalnego, bezpieczeństwo 

i zrównoważony rozwój turystyki obszarów miejskich i ich obszarów funkcjonalny 

w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych, Gmina Karczmiska przygotowuje 

wniosek na realizację projektu pn.” Powrót do korzeni – tajemnice Grodziska w Chodliku 

– utworzenie ścieżki edukacyjnej, zwiększenie dostępności, ochrona i promocja obiektów 

dziedzictwa kulturowego na terenie MOF”. W ramach projektu planujemy m.in.: 

utworzyć ścieżkę edukacyjną na terenie grodziska, wybudować drewnianą wieżę 

widokową, miejsca parkingowe, stojaki dla rowerów, ławki ze stołami oraz monitoring. 

Nabór trwa do 31.05.2025 r. 

5. Obecnie realizujemy wspólnie z partnerami (gm. Opole Lubelskie, Chodel, Poniatowa) 

projekt pn.: „Cyfryzacja i elektronizacja usług publicznych na terenie MOF Opole 

Lubelskie”. Celem projektu jest zwiększenie dostępności i jakości usług publicznych 

świadczonych przez urzędy JST MOF Opole Lubelskie dzięki wykorzystaniu technologii 

informatycznych oraz modernizacji infrastruktury. W ramach przedmiotowej inwestycji 

Gmina Karczmiska przewidziała do realizacji takie zadania jak: zakup usług opracowania 

i wdrożenia e-usług rekrutacji zdalnych (dot. szkoły), zakup usługi opracowania 

i wdrożenia e-usług konsultacji społecznych oraz modernizacja infrastruktury 

okablowania strukturalnego i serwerowni. 

6. W dniu 01.04.2025 r. w odpowiedzi na nabór nr 2 ogłoszony przez Ministerstwo Spraw 

Wewnętrznych i Administracji, Gmina Karczmiska złożyła zgłoszenie - Formularz 

naboru JST do uczestnictwa w projekcie grantowym pn. „Dostępny samorząd 2.0”.  
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W dniu 13.05.2025 r. otrzymaliśmy informację o pozytywnej ocenie. Zgodnie z „Regulaminem 

uczestnictwa jednostek samorządu terytorialnego w projekcie grantowym „Dostępny samorząd 

2.0” do projektu zostanie zakwalifikowanych 80 JST, które spełniły kryteria formalne i kryteria 

dostępu oraz otrzymały największą liczbę punktów w ramach kryteriów premiujących. Czekamy 

na opublikowanie listy rankingowej  

Trwające inwestycje: 

1. Obecnie trwa modernizacja oczyszczalni ścieków w m. Karczmiska Pierwsze. Planowany 

termin zakończenia inwestycji luty 2026 r. 

2. trwa Przebudowa drogi powiatowej nr 2615L Głusko – Wolica – Kowala o łącznej długości 

3,242 km. Wartość inwestycji 4 367 098,38 zł. Gmina Karczmiska udzieliła pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Opolskiemu w kwocie 1 099 274,60 zł 

(2025 r. – 99 274,60 zł, 2026 r. 1 000 000,00 zł). Jednocześnie informujemy, że szczegółowe 

informacje oraz zgłoszenia do przedmiotowej inwestycji udziela i przyjmuje Zarząd Dróg 

Powiatowych w Opolu Lubelskim z siedzibą w Poniatowej. 

Michał Walencik podziękował za wystąpienie i zapytał, czy są jakieś pytania, co do 

sprawozdania Pani Wójt? 

Marcin Jarosz zapytał, czy są jakieś szanse, żeby rolnicy uzyskali jakąś pomoc od Państwa w 

związku z tymi niekorzystnymi warunkami atmosferycznymi, które w ostatnim czasie dały się im 

mocno we znaki? 

Alicja Bełcik powiedziała, że na ten moment takiej wiedzy nie ma, jednak od Wojewody jest 

informacja, że gmina ma przyjmować wnioski, ale myśli, że jakieś decyzje zapadną około 

października. 

16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim były odpowiedzi na interpelacje i 

zapytania radnych. Poprosił Wójta Gminy Panią Alicję Bełcik o udzielenie odpowiedzi. 

Alicja Bełcik powiedziała, że jeśli chodzi o murek to cześć odpowiedzi jest zawarta w 

sprawozdaniu, natomiast jeśli chodzi o ten murek, który się zawalił w wielką niedzielę, to po jej 

telefonie OSP Karczmiska Pierwsze zabezpieczyła w miarę możliwości ten murek, po czym 

został zawiadomiony starosta, który w sposób specjalistyczny zabezpieczył teren wokół niego. 

Na ten moment wiemy tyle, że Starosta czeka na decyzję ubezpieczyciela i Konserwatora 

Zabytków. 

Co do tablicy ogłoszeniowej, to żadna informacja o jej uszkodzeniu do Urzędu Gminy nie 

wpłynęła i trudno żeby na takie sytuacje reagować skoro nie ma na jej temat wiedzy. W tej chwili 

zgłoszenie zostało przyjęte i ta tablica zostanie naprawiona. 

Jeśli chodzi o wnioski dotyczące niekorzystnych warunków atmosferycznych, to nabór trwa. 

Co do pytania odnośnie szkód wyrządzonych tą właśnie nawałnicą to do Urzędu bardzo dużo 

zgłoszeń wpłynęło, część z nich była realizowana na bieżąco Zgłoszenia, które wymagają więcej  

pracy i zaangażowania sprzętu realizowane są według wagi zgłoszeń, część natomiast została 



 

ORG.0002.4.2025 

27 
 

przekazana do realizacji do Zarządu Dróg Powiatowych np. przeczyszczenie przepustu w 

miejscowości Wolica Tak naprawdę do realizacji pozostało oczyszczenie wjazdu do remizy OSP 

Wolica, też w miejscowości Wolica droga wąwóz niedaleko sołtysa Pana Jerzego Mańki i 

Karczmiska Drugie wąwóz między Wygonem a Rejtmanówką. 

Grzegorz Bartoś powiedział, że skoro murek się wali, to na tej drodze, która wymaga remontu 

jest bardzo dużo grubego, dużego kamienia, który można by było wykorzystać ewentualnie do 

remontu murka. 

Alicja Bełcik powiedziała, że na ostatniej rozmowie z Konserwatorem Zabytków zostało 

wytknięte to, że ta część, która była remontowana nie została wyremontowana w odpowiedni 

sposób, bo nie jest to tak, że my sobie przyniesiemy jakąś cegiełkę i sobie to sami naprawimy i 

nasze działania które podjęliśmy tak naprawdę zaszkodziły, a nie pomogły i tak naprawdę, żeby 

coś zrobić należy to uzgodnić z Konserwatorem Zabytków. 

Waldemar Gogół powiedział, że to wszystko nie odbywa się tak szybko i łatwo, to 

wieloetapowo się odbywa i nie jest to zwykła inwestycja i wszystko co wymaga uzgodnienia z 

Konserwatorem Zabytków to jest wiele etapów, projekt musi być zrobiony i rzeczywiście jest to 

pewna trudność i pewna blokada. Niemniej jednak chodzi o to, by zrobić to zgodnie z 

przepisami. 

Alicja Bełcik dodała, że na jakąkolwiek odpowiedź pisemną do Konserwatora Zabytków gmina 

musi czekać minimum 30 dni i dlatego doszło do spotkania osobistego licząc na to, że w ten 

sposób działania zostaną przyspieszone, ale niestety nie udało się. 

Waldemar Gogół powiedział, że odnośnie audytu to wdarło się tutaj jakieś nieporozumienie. To 

zadanie audytorskie, które jest wykonywane w szkole ono jest wykonywane na podstawie 

umowy na wykonanie audytu wewnętrznego, gdzie po jednej stronie jest Gmina, a po drugiej 

Audytor i taka umowa zawierana jest co najmniej od kilku lat i dobrze, że jest wykonywana, bo 

wynika to przede wszystkim z ustawy o finansach publicznych. Jest taki obowiązek, że Gmina 

powinna zawierać taką umowę z biegłym audytorem, jeżeli budżet w przypadku dużych gmin 

przekracza 100 000 000,00 zł to na cały etat, a jeżeli poniżej tak jak w przypadku naszej gminy to 

na umowę zlecenie i właśnie taka umowa u nas obowiązuje. Ta umowa składa się z kilku zadań: 

audytorskie, doradcze, sprawozdawcze i jeszcze plan na 2026 rok. W tym roku umowa ta opiewa 

na kwotę 17 000,00 zł. W porównaniu z innymi gminami to nie jest kwota przewyższająca te 

umowy, które są zawierają z inne gminy. To jest umowa w skali roku na wszystkie zadania 

audytorskie, czyli nie tylko to zadanie audytorskie, które jest wykonywane w szkole. Celem jest 

sprawdzenie prawidłowości funkcjonowania szkoły, jednostki w wielu obszarach i takie zadania 

były wykonywane chociażby w Urzędzie Gminy w ubiegłym roku, jeśli chodzi o audyt 

wewnętrzny, kontrolę zarządczą jeszcze w ubiegłym roku w Ośrodku Pomocy Społecznej i w 

szkole też. Reasumując jest to czynność, która powinna być wykonywana przez Urząd Gminy co 

roku tylko zmieniają się te obszary. Co do sprzedaży nieruchomości w Uściążu, to gmina nie ma 

wiedzy na temat jakichś rzekomych problemów, które się zadziały. Nieruchomość została 
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sprzedana, akt notarialny został podpisany, wydana została nieruchomość, a pieniądze zostały 

przelane, także wszystkie niezbędne czynności zostały podjęte i to w odpowiednim terminie. 

Katarzyna Socha odnośnie opraw oświetleniowych powiedziała, że niestety nie można 

unowocześnić sterowania oświetleniem, ponieważ ten projekt, który był realizowany w ramach 

programu „Rozświetlamy Polskę” i ten program miał na celu tylko i wyłącznie wymianę 

istniejących opraw na te nowoczesne ledowe. nie można było dołożyć nowych, ani rozszerzyć tej 

inwestycji w jakimkolwiek zakresie. Co do długości czasu świecenia będziemy to monitorować i 

jeśli będą jakieś zmiany w długości świecenia, to gmina będzie reagować. Wiadomym jest, bo 

mieszkańcy zgłaszają potrzebę, że jest zapotrzebowanie na zwiększenie ilości lamp i jeśli pojawi 

się jakiś program, z którego gmina mogłaby skorzystać, to na pewno weźmiemy w nim udział, 

żeby nie finansować zadania z własnych środków, bo są to dość drogie inwestycje. 

Michał Walencik powiedział, że poruszył ten temat oświetlenia, bo chodzi tu głównie o 

bezpieczeństwo mieszkańców, bo w tym miejscu przy przystanku funkcjonuje dość duży sklep, 

który jest otwarty do późnych godzin i jest tam dość duży ruch mieszkańców i sam ostatnio 

zauważył, że te lampy, które się tam świecą zapalają się za wcześnie i tym samym gaszą się za 

wcześnie. 

Katarzyna Socha powiedziała, że takie uwagi należy zgłaszać do gminy, a gmina te uwagi 

przekazuje dalej do PGE i to oni ustawiają ten czas świecenia się lamp. 

Stanisław Włodek zapytał, co z lampami, które podczas realizacji tego Programu 

„Rozświetlamy Polskę zostały pominięte? 

Alicja Bełcik powiedział, że te 14 czy 15 lamp, które zostały pominięte, tak jak mówiliśmy już 

wcześniej zostaną wymienione w późniejszym terminie do końca czerwca. 

Katarzyna Socha odnośnie obligacji, powiedział, że zgodnie z decyzją podjętą przez Radę 

Gminy w uchwale z dnia 9 maja 2023 roku w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu, Rada Gmina Karczmiska zdecydowała, że Gmina Karczmiska wyemituje 

8 000 obligacji o wartości nominalnej 1 000 zł każda, na łączną kwotę 8 000 000,00 zł i to miało 

być realizowane w latach 2023 i 2024 i jeszcze 2025. Zakładała ona, że Gmina wyemituje 

obligacje: w roku 2023 na kwotę 6 500 000,00 zł, w roku 2024 na kwotę 1 000 000,00 zł i w roku 

2025 na kwotę 500 000,00 zł. Później też uchwałą Rady Gminy z 30 listopada 2023 roku została 

ona zmieniona tylko w tym zakresie, że z racji tego, że w 2023 roku taka kwota nie była 

potrzebna, została ona przeniesiona na 2024 rok. Jeśli chodzi o cel to budżet opiera się na 

pewnych zasadach i jedną z tych zasad jest zasada jedności materialnej i zgodnie z nią nie 

powinno się wiązać określonych dochodów budżetowych z konkretnymi zadaniami finansowymi, 

więc generalnie emitując te obligacje mamy je na sfinansowanie deficytu lub na spłatę 

zaciągniętych kredytów. A wiadomo deficyt to jest pula środków, która nam brakuje na realizację 

zadań, które są przewidziane w budżecie. Tak, żeby doprecyzować zostały one wyemitowane w 

2023 roku na finansowanie planowanego deficytu budżetu, w 2024 na sfinansowanie 

planowanego deficytu w kwocie 3 255 000,00 zł oraz na spłatę wcześniej zaciągniętych 

zobowiązań z tytułu kredytów na kwotę 745 000,00 zł oraz w uchwale jest zaplanowane również 
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zaciągnięcie zobowiązań z tytułu kredytów w kwocie 500 000,0 zł na rok 2025. Powtórzyła, że 

emisja obligacji to jest bardziej elastyczna forma zaciągania długu, ze względu na to, że można 

sobie manewrować między latami. 

Waldemar Gogół powiedział, że chciałby jeszcze dodać dygresję do tematu audytu, bo 

zauważył, że wzbudził on nie małe emocje. Powiedział, że tą umowę wykonuje ta sama osoba, 

która wykonywała te czynności w ubiegłym roku, czyli z którą podpisywał umowę jeszcze 

poprzedni Wójt Gminy Pan Janusz Goliszek, także żadne zmiany w tym obszarze nie nastąpiły. 

Katarzyna Socha powiedziała, że też jeszcze w tym temacie musi dodać kilka słów wyjaśnień, 

bo tak jak mówił Sekretarz Gminy. Powiedziała, że jeśli dochody plus przychody oraz wydatki 

plus rozchody przekroczą 40 000 000 ,00 zł wtedy samorządy są zobowiązane do zatrudnienia 

audytora, ale nie musi to być na umowę o pracę, może to być w zakresie świadczenia usługi. 

Budżet Gminy Karczmiska został przekroczony 30 września 2022 roku i wtedy zostały podjęte 

działania, żeby taki audyt w gminie przeprowadzić. Od tamtego czasu jest co roku podpisywana 

umowa, oczywiście wszystko jest robione zgodnie z procedurami zamówień publicznych. 

Michał Walencik poprosił radnego Pana Marcina Jarosza o przypomnienie pytania jakie zadał w 

kierunku Przewodniczącego Rady. 

Marcin Jarosz powiedział, że w jego pytaniu chodziło o to, dlaczego Rada Gminy nie była 

reprezentowana podczas uroczystości obchodów rocznicy uchwalenia Konstytucji 3-go Maja? 

Pan jako Przewodniczący nie musi wszędzie uczestniczyć i może Pan kogoś delegować, ale Rada 

Gminy nie była obecna na uroczystościach. Ale to nie jest tylko moje pytanie, ale taż 

mieszkańców. Mieszkańcy byli widzieli podniosłą uroczystość a Rada Gminy nie zaakcentowała 

tam swojej obecności. Powiedział, że nie mówi tego z przekąsem, tylko następnym razem jeśli 

taka sytuacja będzie to chodzi o to, żeby ktoś tą radę reprezentował. 

Michał Walencik powiedział, że wszystko się zgadza. Oczywiście Konstytucję szanujemy 

codziennie, ale jest taki jeden dzień w roku gdzie podchodzimy do niej szczególnie. Do tej pory 

oficjalnych obchodów rocznicy uchwalenia Konstytucji 3-go Maja nigdy nie było, jest to nowum 

wprowadzone w tym roku. O tym, czy te oficjalne obchody dojdą do skutku został 

poinformowany tydzień przed zaplanowanymi uroczystościami. Niestety z przyczyn osobistych i 

technicznych nie mogłem osobiście brać udziału w tych uroczystościach. Poprosił organizatorów 

o wcześniejszym informowaniu o planowanych wydarzeniach. 

Marcin Jarosz powiedział, że nawet jeśli Przewodniczący otrzymał to zaproszenie 7 dni przed 

uroczystościami, to i tak oczywiście dobrym obyczajem byłoby, żeby Rada miała swoich 

reprezentantów podczas obchodów. Powiedział też, że rozumie to, że ktoś ma inne plany i 

oczywiście ma do tego prawo, ale można było kogoś oddelegować. 

Michał Walencik powiedział, że jeśli będzie uwzględniany w planowaniu takich uroczystości 

gminnych, to oczywiście zawsze będzie godnie reprezentował mieszkańców i wszystkich 

radnych, po czym zamknął ten punkt obrad. 
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17. Wolne wnioski i komunikaty. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim były wolne wnioski i komunikaty. 

Zapytał, czy ma ktoś może jakieś wnioski, bądź komunikaty. 

Alicja Bełcik poprosiła mieszkańców o przycięcie gałęzi i zakrzaczeń zwisających i 

wrastających na drogi gminne przy swoich posesjach, ponieważ w wielu miejscach utrudnia to 

przejazd. Powiedziała, że 22 maja 2025 roku o godzinie 14:00 w Opolskim Centrum Kultury 

odbędzie się spotkanie informacyjne dotyczące naboru wniosków, który rozpoczął się 16 maja w 

ramach „Rządowego Programu wsparcia organizacji pozarządowych Moc Małych Społeczności”. 

Jest on adresowany do organizacji pozarządowych, które działają w mniejszych miastach oraz na 

terenach wiejskich. Budżet programu to 70 mln zł. Nabór wniosków potrwa do 9 czerwca. Czas 

trwania spotkania to ok. 1,5 godziny. Organizatorem jest Ministerstwo Społeczeństwa 

Obywatelskiego i Narodowy Instytut Wolności. 

Michał Walencik zapytał, czy są jeszcze jakieś wnioski bądź komunikaty. 

Michał Kozieł zapytał jak wygląda sytuacja tych zadrzewień i zakrzaczeń przy ulicy owocowej i 

czy ta sprawa u Pani Popiołkowej jest już załatwiona, czy jest jeszcze w toku. 

Waldemar Gogół powiedział, że na chwile obecną nie jest w stanie odpowiedzieć na to pytanie, 

ale zorientuje się w temacie. 

Alicja Bełcik powiedziała, że jeszcze chciała by zaprosić wszystkich do udziału w niedzielę 25 

maja o godzinie 14
00

 na boisko sportowe „Zagrzęba” w Karczmiskach, gdzie odbędzie się 

cykliczna impreza rodzinna pod nazwą „Bieg Po Zdrowie”, której organizatorami są Gminna 

Biblioteka i Dom Kultury w Karczmiskach, Towarzystwo Rozwoju Ziemi Karczmiskiej i Klub 

Biegowy Run Beavers. 

Michał Walencik zapytał, czy są jeszcze jakieś wnioski bądź komunikaty. Takich nie było, w 

związku z powyższym zamknął ten punkt obrad. 

18. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Karczmiska Pan Michał Walencik stwierdził wyczerpanie 

porządku obrad, po czym zamknął XIII sesję Rady Gminy Karczmiska dziewiątej kadencji. 
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